

图书基本信息

书名：<<听力对话-轻松搞定大学英语四级考试-升级版-赠光碟>>

13位ISBN编号：9787533657642

10位ISBN编号：7533657640

出版时间：2011-1

出版时间：安徽教育

作者：安徽教育出版社

页数：122

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

内容概要

《王迈迈英语：轻松搞定大学英语4级考试·听力对话（升级版）》按试卷测试项分8个类别编撰，能让学生针对自己的弱项自由选择其中一项或几项，在短时间内进行强化训练，达到预期效果。将试卷复杂内容分解编撰成短小的单行本，符合考生心理需求，能让考生以轻松心情应对，在轻松之中将四六级备考之繁重任务各个击破。

书籍目录

Part 命题特点与应试策略一、题型分析二、解题技巧Part 听力短对话训练 推理提问 观点提问
归纳提问 身份提问 数字信息提问 场景提问Part 听力长对话训练Part 听力对话录音原文
与答案详解

章节摘录

W : What are you reading , Bill ?

M : Its this weeks New Scientist. Why ?

W : I was just wondering. It looks interesting. But Ive never actually read myself.Its for real scientists , or can ordinary people hke me understand it ?

M : Always for anyone , really. It usually has articles or stories about current affairsabout science , as well as papers about new development in research. Im read-ing about new telephone that allows you to see the person you are speaking to. W : Oh , I heard about it. Is it on the market yet ?

Can I buy one ?

M : No. Not this one. But the company has made other models to try out on busi-ness. This one is special because its color and image is moving. W : Oh , thats interesting , M : You see the first video phones. Thats what they are called when made in Japan.But they can only show still black and white image. So this video phone is muchbetter than that. Mind you , Im not sure I want one , would you ?

W : Well , no , I dont think I would. I bet it costs a lot of money. Did it say howmuch it costs ?

M : Yes. The black and white one costs several hundreds pounds. But the one thestory is about costs several thousands pounds. W : Hmm , why does anybody want one , do you think ?

编辑推荐

《王迈迈英语：轻松搞定大学英语4级考试·听力对话（升级版）》如果您使用过各种高考复习资料，但成效不大，请您使用王迈迈图书品牌系列丛书，热烈祝贺王迈迈英语取得两项国家专利。

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>